
JUDETUL ARGES
c oN SILIUL Lo CAL-AL .""#HXII BEREVOESTI

incheiat astdzi31.03,202, ,,,.0*, a-lui Local BerevoeEti, cu prilejul

linerii Eedinlei ordinare de lucru .' 
$edinfa incepe la ora 1400 , participd 12 consilieri din 13 in funclie . Lipseste

d-l consilier Bumbeneci Romicd . La Eedin!6 participd d-l primar Proca Florin

Bogdan , d na secretar general Leca Andra qi 5 invitati.

$edinla este legal constituitd, aceasta a fost legal convocatd de primarul

comunei B erevoeqti prin adresa nr.2038 125 p3 .2022.

Preqedintele de EedinfS este d-1. consilier Busuioc Gheorghe care ia loc la
prezidiu qi prezintd proiectul ordinii de zi:

l.Prezentarea procesului verbal de la gedin(a anterioari, prezinti
doamna secretar general Leca Andra.

2.Proiect de hotirffre privind aprobarea infiin(irii societlfii comerciale

de interes local Servicii Edilitare Berevoeqti SRL.
3.Proiect de hotlrfrre privind inregistrarea UAT comuna Berevoeqti in

Sistemul N{ional Electronic de plati online a taxelor gi impozitelor utilizffnd
cardul bancar prin Ghiqeul.ro.

4.Diverse.
D-nii consilieri PSD $i Pro Romania propun introducerea pe ordinea de zi a inci 1

punct gi anume:
-Proiect de hotirAre privind modificarea Hotflrffrii Consiliului Local

Berevoeq ti nr.52 127 .09.2019
D-l Busuioc:Am primit acum Proiectul de hotirdre
D-l Schioapa:O menliune la iniliatori acolo nu a fost gi din ini{iativa noastrd sd faceur

terenul 61a, noi nu am fost trecu{i acolo?

D-l Primar:Sd faceli terenul unde?

D-l Schioapa:La G[m6cegti , la Pod.
D-l Primar:Dvs. ali fost initiatorii, grupul PNL,
vorba de schimbarea amplasamentului
D-l Schioapa:Nu corfieazd, numai sI se facd

D-l Primar:Este vorba de schimbarea amplsamentului in fald la magazinul d lui

Mielu
D-l Badea:Md gdndeam , d-l preEedinte spune a cd am primit, unde ali primit dvs?

D-l Busuioc:De la d-l vicePrimar
D-1 Badea:Conform regulamentului Ei al Codului dac[ suplimentezl ordinea de zi

trebuie specificat in procesul verbal la cererea cui?

pentru a se face terenul, acum este



D-l Viceprimar:Este la solicitarea unui grup de consilieri.Suplimentarea ordinii de

zi s a fEcut la solicitarea unui grup de consilieri.
D-l Badea:Eu mi ab1in.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu toate cele 5 puncte qi cu 12 voturi pentru

punctele 1,2,3 qi4 de pe ordinea de zi qi 11 voturi pentru qi 1 ablinere din partea d -
lui Badea Vasile Robert pentru punctul nr.5-suplimentar- de pe ordinea de zi.

Se trece la pct.l la care d-na secretar general prezintd procesul verbal al

qedinfei care s-a desfbqurat in data de 15.03.2022.

Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal gi este aprobat cu 11

voturi pentru gi 1 ablinere ( d -l consilier Pand lancu).

2 Proiect de hotirfire privind aprobarOa infiin([rii societ5{ii comerciale de

interes local Servicii Edilitare Berevoegti SRL.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , expunerea de motive a primarului comunei

Berevoeqti , raportul de specialitate qi anexele proiectului .Prezintd d-na secretar

Leca Andra.
D-l Schioapa: Bdnuim cd trebuie angajatun administrator pentru firm6?!
D-l Primar:S a ftcutrezervarea de nume pentru firm6, dupi ce infiinlEm firma venim
cu propunere pentru funclia de administrator.Dacd qi dvs aveli propuneri pentru

administrator?'
D-l Schioapa:Va trebui administrator , un contabil qi muncitorii care vor fi aceeaqi,

bdnuiesc?!
D-l Primar:Cei doi pompagii.Sunt 6 posturi in organigram[, poate nu se vor ocupa

toate.in primul r0nd trebuie sd asigure sustenabilitatea costurilor dumnealor, firma,
dacd incasirile merg prost nu pot da salariile.Sunt prevdzute 6 posturi dar in prima

fazdnuvor fi angajali 6, probabil vor fi24.CA'nd vom da drumul Ei la canalizare su

siguranld vom mai angaia
D-l Pand:Practic ei se autofina[eazd
D-l Primar:Da, noi putem intervenii la lucr[ri de modernizarc prin HCL
D-l Pan6:La DomenEti au angajat manager, personal Ei apoi n au mai avut din ce si
i pldteascd
D-l Primar:Dou5 posturi la alimentare cu apd, Ia canalizare un post, contabil gi

adrninistrator
D-l Schioapa:Atunci puteli trimite firma din poarta n poarta ,sd nu mai avem

pierderile de care spuneafi
D-l Primar:Da, pierderile qi furtul de apd

D-l Viceprimar:Important este sd transmitem oamenilor cLar , au fost foarte multe
informalii eronate, nu se vinde apa, este dat[ spre gestionare

D-l Primar:Dar nici inainte nu se vindea apa.Dacd venea o firmi sd o ia in gestiune

nu era vdnzare, practic o gestiona o firma.
D-l Schioapa:Dar ei puteau si i pund pretul



D-l Primar:Nu, prelul era stabilit prin HCL.Nu puteau sd puni pre{ul fttA
HCL.Metrul cub de ap6 va creqte , nu qtiu cu c6t ,se va stabili in urma unei analize

fdcutd de o firmS de specialitate
D-l Pan6:Ar trebui luat din casd in cas[ qi qtiut situalia clard cdte persoane

D-l Primar:Se qtie perfect situatia , noi pompdm 20 mii mc Ei se incaseazd nici
jumdtate.
D-l Busuioc:Problema este c61i pldtesc

D-l Primar:Ar trebui ca toate cdminele de ap6 sb fie f6cute la limita proprietdlii , si
l poli controla
D-l PanS:Sd ddm HCL si mute toate lumea la poartd

D-l Viceprimar:Pe viitor a$a se va face I

D-l Primar:Costd undeva 1a200 de lei
D-l Pan6:Sdfinanleze o parte qi primdria
D-l Viceprimar:Trebuie sd facem proiect
D-l Busuioc:Fie cd instrdinam serviciul de apd primdria fEcea cheltuieli, se ardea o

pompd, imprejmuire, oricum le fdceam noi, era aceeaEi cheltuiali.
D-l Viceprimar:Sunt 3 metode de delegare a serviciului de apd, I facem societate

cum am f6cut noi,2 puteam sd o delegdm cdtre o societate acreditatd

D-l Busuioc:Ne impuneau sd facem investilii la pompe, la imprejmuiri
D-l Primar:Noi fbceam anumite lucr6ri de modernizare dar acum aceastd societate,

practic este in Consiliul Local, Consiliul Local este Eeful la aceastd societate,

interesul nostru este s[ o ajutdm, s[ meargd treaba bine.$i daca dddeam in gestiune

serviciul de alimentare cu apdtot intereseul nostru era,pdnd intervenea firma, dacd

se ardea o pomp6, din punctul meu de vedere trebuie s[ fie susutenabild firma
respectiv6, noi nu putem sd venim cu bani la salarii, pentru energie, avrze,

autoriza{ii.Prelul la momentul acesta sustenabilitatea lui nu vafr2,5lei.Un studiu de

impact costd 20-30mii lei pentru a vedea prelul real al metrului cub de apd

D-l Busuioc:Sd ludm Ei noi de la altd primdrie , de la Aninoasa, de la Domneqti

,studiul de impact
D-l Primar:Nu au nici mbcar aviz de la ANRSC
D-l Viceprimar:Sunt foarte puline primdrii care au

D-l Badea:A III a solulie care era?

D-l Primar:infiinlarea unui serviciu in cadrul primdriei, dar nu o puteam gestiona

cum trebuie.Cea mai bunS solulie asta este.Vom face qi o economie in buget de 2

posturi
D-l Schioapa:Cine va fi pus administrator trebuie sd fie un om responsabil, capabil,

nu putem sd incredin![m postul oricui
D-l Primar:Venim in cadrul Consiliului Local cu propunerea de administrator.Daci
din rAndul dvs aveli propuneri pentru functia de administrator



D-l Viceprimar:Am luat leg[tura cu d I Ilinca Viorel qi chiar I am invitat astdzi aici

, in principiu am avut rnai multe disculii qi i am prezentat obligaliile ca administrator
gi o propunere din partea noastrd ar fi d -1 Ilinca Viorel.
D-l Busuioc:Asta se gtia cd este o propunere gi mai este incd una

D-l Viceprimar:Puteli si o faceli publicd
D-l Busuioc:Nu am informa{ii sigure sunt zvonuri
D-l Badea:Nu am inleles.Acum 1 an c0nd am propus sd nu fie scoas[ la licitalie a{i

spus cd e cea mai buna solulie si fie scoas[ la licitalie.Acum spuneti cdceamai bunl
solulie e sd infiinlEm societatea.
D-l Primar:Nu a venit nimeni la licitalie
D-l Badea:Am venit atunci cu argumentul dd sunt foarte multe localitd1i care au dat

Edilului ,de exemplu, gi au fost nevoili dupi aceea sd renunle la serviciile Edilului
pentru c[ crescuse foarte mult pre]ul.$i atunci am considerat c5 este mai bine sd fie
gestionatd de localitate, de Consiliul Local, decdt sE fie instrSinatl Edilului.Ali spus

cd ceamai bun[ solu{ie e sd fie scoas[ la licitalie.Dupd 1 an de zile, ziceli cI cea mai

bun6 solulie ar fi aceastd societate, de ce ar fi cea mai bund in comparalie cu serviciul
aflat in subordinea Consiliului Local?Ali spus un singur avantaj p6n6 acum.

D-l Primar:tn momentul cdnd s a luat in calcul sd o ddm in gestiunea unei societdli

comerciale, cum e Edilul, am luat exemplul comunelor de l6ngd noi, de exemplu

Bughea.insd Edilul nu qtiu dacd va mai funcJiona pentru cd , C-lungul vrea sd

infiinleze un Adi Servsal, cum sunt cei de la Pitegti gi la momentul acesta Edilul nu

mai are aviz de la ANRSC de functionare.
D-l Badea:Cea mai proastd idee de a scoate la licitalie.Acum cele 2 solulii firma sau

serviciul
D-l Primar:Amdndou[ sunt in subordinea Consiliului Local
D-l Badea:Administartorul va fi la propunerea Consiliului Local?
D-l Primar:Da
D-l Badea:Funclia de administrator pe ce perioadd?

D-l Viceprimar:Perioada valabilitdlii autorizatiei de funclionare ,5 ani

D-l Badea:Administratorul este ales de majoritatea Consiliului Local, pe, perioada

rnandatului Consiliului Local
D-l Primar:Dacd Consiliul Local nu este mullumit de activitatea administratorului
se poate revoca
D-l Badea:Eu dacd aq fi ales administrator gi dacd aceastd majoritate a Consiliului
Local ar hotdrd dupd 1 an de zile sd deminsionez ev ag da in judecati pentru c6

mandatul meu e conform regulamentului de 5 ani gi am tot dreptul s[ i dau in
judecatd



Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre gi cu

unanimitate de voturi pentru (12) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.17 din
31.03.2022,
3. Proiect de hotirire privind inregistrarea UAT comuna Berevoegti in
Sistemul Na{ional Electronic de plati online a taxelor gi impozitelor utilizffnd
cardul bancar prin Ghiqeul.ro.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , expunerea de motive a primarului comunei

Berevoeqti qi raportul de specialitate .Prezintd, d-na secretar Leca Andra.

D-l Busuioc:Cdnd putem venii sd pldtim cu cardul?
D-na Leca:Dup6 hotlrdre trebuie completatd o cerere, nu qtiu cdt dtreazd, sunt paqi

de urmat '
D-l Busuioc:Este vorba numai de taxe gi impozite, arnenzi?
D-l Viceprimar:Da, tot.
D-l Schioapa:Dar apa?

D-l Viceprimar:Dacd va fi infiinlat[ societate cu siguranli nu mai are legdturd cu

primdria
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre Ei cu

unanimitate de voturi pentru (12) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.18 din
3t.03.2022.
4. Proiect de hotlrfire privind modificarea Hotirffrii Consiliului Local
Berevoeq ti nr.52 127 .09.2019.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , expunerea de motive a primarului comunei

Berevoegti qi raportul de specialitate .Prezintd d-l viceprimar Mazilu Ionel.

D-na Leca dd citire adresei de la gcoal6.

D-l Badea:in sintezd, ce intenlie ali avut?
D-l Viceprimar:Fiind un spaliu mai mare, inzonade amonte a acelui pod este un dig
format din gabioane care cu siguranli evitdm riscul de inundabilitate , spaliul are o

deschidere destul de mare gi forma dreptunghiular6 pe care putem sI o respectdm gi

spaliul mai mare.
D-l Badea:Adresa qcolii vine inainte?
D-l Viceprimar:Da
D-l Badea:Nu mai inlelegeam, a fost adresa sau iniliativa.Pe bazaadresei v ali gdndit

sa ini{iali acest proiect?
D-l Viceprimar:Da, adresa gcolii a fost prima
D-l Badea:Dar de ce graba asta, dupi 22 pdnd pe 31, de ce v ali gribit sd dali acest

proiect de hotdr6re, pentru ci suntem intr o qedinld ordinard.D -le preqedinte

conform regulamentului, conform codului sunt clar specificate cum trebuie inscrise
proiectele pe ordinea de zi gi ce trebuie si aibe labazd,De ce acest caracter urgent
de a solicita acest grup de iniliativ[trecereape ordineadezi de astdzi in gedinla



ordinar6, avdnd in vedere cdatdtadresa gcolii cdt gi expunerea, proiectul de hot[rdre

s au fbcut in doud zile'
D-l Viceprimar:Motivul pentru care am urgentat acest proiect a fost sd demardm c6t

mai repede acest obiectiv.Am fost sd mdsurdm impreuni cu d -1 director gi un

cadastrist.in momentul c6nd am mdsurat amplasamentul mi am dat seama cd at fr

mult mai bine zona din fata magazinvlui.Unde era prima dat6 eram destul de

restriclionali, in primul rdnd era un st6lp de inalti tensiune, pdrdul care venea din

spatele qcolii gi trebuia sd i dbm spaliu de acces.Consider cd este o zond bund 9i ne

avantajeazd gi trebuie sd i ddm drumul la lucrare.

D-l Pand:Intdi nu trebuie cadastru frcut?
D-l Viceprimar:Asta facem de acolo am poinit, o schild cadastralS

D-l Bdiagu:Acolo era mai pulin teren , aici este mai bine
D-l Badea:Am discutatla gcoald cu d-l director, ma(i
D-l Viceprimar:Da, gi cu mine
D-l Badea:$i cu dvs?
D-l Viceprimar:Ali uitat?
D-l Badea:Nu qtiu dacdvdaduceli dvs aminte asta line de onestitatea unui om, da, d

-1 director m a anunlat, gtia cd foarte mult mi am dorit realizarca acestui teren.Nu

am fost noi cei din PNL care am ales locul acolo unde a fost?Am fost de acord ci nu

se poate realiza terenul acolo fal6 n fai6 cu gcoala qi cel mai bine ar fi acolo la

Mielu.Chiar eu v am sugerat ,nu faceti proiect de hotdrdre, faceli proiect de

modificare a,artl, acum sunt uimit c5 am vdzut 5 sau 6 consilieri care semnaezd

acest proiect de hotirdre, ce repede se duc vegtile astea pentru cd eram acolo in
cancelarie cdnd s a redactat aceastd adresl a qcolii qi eram curios cdnd a avut loc

iniliativa asta a consilierilor de a inilia proiectul de hotdrdre, expunerea de motive

atdt de rapid, eram curios.
D-l Busuioc:Sd inleleg cd o sd fie un stadion de 500m?

D-l Viceprimar:Ne raportdm la materialul care il avem, terenul ca 9i suprafali se

respectd, putem sd facem altceva pe suprafa!a cate rdmdne

D-l Primar:O parcare sau un loc de joacd pentru copii
D-l Pan[:Acum practic se imprejmuieqte doar terenul de sport?

D-l Primar:Da
D-l Badea:Deci, s a inleles de ce m am ablinut
D-l Busuioc:N am in{eles
D-| Badea:Nu se respectd prevederile legale de a pune pe ordinea de zi de astdzi

qedinJd ordinard.Eu am fost de acord cu ordineade zi numai cE m am ablinut la
punerea pe ordinea de zi a proiectului suplimentar
D-l Busuioc:Am inteleles, eu trebuia sd vin cu aceste argumente 9i nu am fost atent

D-l Badea:imi pare r6u, d-le vice si gtili , niciodatd nu o sd mai discutdm.Deci asta

m a lovit cel mai mult.



D-l Viceprimar:De ce?

D-l Badea:De atdlia ani am suslinut executarea acestui teren de sport qi dvs imi
ardtali mie iniliativa semnat[ de grupul acela de consilieri, eu v am spus aga, faceli

dvs in calitate de executiv pe bazaadresei de la qcoald acest proiect de hotdrdre qi de

modificarea art.l, exact lucrurile astea qi d I director era martor, nu am inleles de ce

si venili dvs cu o caricatur[ de expunere de motive gi de raport de specialitate gi de

proiect de hot[rdre, semnat de niqte consilieri de ai noqtri colegi carehabar nu aveau

pdnd,la ora actuald.Noi am discutat asta de ma$i, asta e lipsd de onestitate, eu

consider cd odat6 ce am sus{inut de anul trecut construirea acestui teren , dvs venili
aici cu un alt proiect de hot6rdre din partea grup, ca sd ce, sd ieqili in fa!6 cd aveli o

ini{iativa pebazaini}iativei suslinutd pdnd abum de PNL, mai ales c[ noi am discutat

fa{6 n fa16 acum 2 zile.Dvs ali propus proiectul de hot[rdre pentru amplasarea acelui

teren in fald la Mielu, proiect de hotdrOre, nu avea nicio legdturd cu vechea

hot[rAre.Eu am propus modificarea vechii hotdrdri, este vorba de onestitate.

D-l Primar:A fost iniliativa PNL-ului cu terenul de sporl.

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu 11

voturi pentru qi I abfinere din partea d -lui consilier Badea Vasile Robert este

adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.L9 din 31.03,2022.
5.Diverse
D-l Badea:Prima intrebare de pe grup.Care au fost motivele pentru care nu s a linut
qedinla ordinard pe data de 25?
D-na Leca:A fost foarte mult de lucru la proiectul cu infiintarea societd{ii cu apa

D-l Primar:$i consultarea a 4 primdrii
D-l Badea:Conform regulamentului Consiliului Local existd vreo prevedere care v[
poate permite organizarea qedinlei in altd zi?
D-l Primar:Acordul dvs
D-l Badea:Aici nu se pune problema daci suntem de acord , se pune problema si
respectdm regulamentul.Conform Regulamentului, conform articolului ,gedinJa

ordinari e in ultima vineri din lund
D-l Primar:Eu am convocat gedinla Consiliului Local joi
D-l Badea:Exist[ vreo prevedere in Regulamentul Consiliului Local prin care se

poate organiza qedinla in altd zi decdt vineri decdt cea prevdnttd de regulament?
D-l Primar:Probabil ci existd
D-l Badea:Din ce motive nu a fost acordat titlul de cetdlean de onoare al comunei

Berevoeqti sportivei Denisa Dragomir
D-l Primar:Aqtept[m viza de legalitate de la prefecturE qi apoi se va face un cadru

festiv
D-l Badea:Cdnd a fost adoptatd hotdrdrea aceea

D-l Primar:Luna trecutd



D-l Badea:$i a III-a intrebare din partea meacamembru al comisiei K3 ,am solicitat
prezentaunui reprezentant al sec{iei 14

D-na Leca:Am frcut adres6, am trimis o la seclia 14

D-l Badea:Mullumesc
D-l Schioapa:in legdturd cu Recensdmdntul, la noi in comund mul1i nu vor putea sd

gi facd autorecenzare% ce mdsuri ali luat?
D-l Primar:Dupd 15 mai comisia va merge din poart6 n poartd

D-l Schioapa:$i in perioadapitndpe 15 mai dacd vine cineva s6 se autorecenzeze?

D-l Primar:Sunt doud persoane care ii poate ajuta , d na Cotescu qi d na Man
D-l PanS:tn legdturd cu cererea de finanlare pentru gaze naturale, voiam sd intreb

,qtiu cd acum 1 an ali spus c5 avem luatd de la Transgaz avize, cu acelea ce se

intAmplS?
D-l Viceprimar:Sunt valabile , noi acum am depus cererea de finanlare
D-lPand:Cum se poate urmirii cererea?

D-l Viceprimar:Prin nr de inregistrare , se intra pe platformd
D-l PanS:Cu canalizarea c6nd s a avut in vedere de s a inceput din toate stridulele,
ulicioarele, s a inceput pe Valea Satului, Ungureni, aici pe Rdu, M6neqti, de ce nu s

a inceput de la un cap,cumva
D-l Primar:Aga's a inceput de la cap6tul satului
D-l Pan6:Nu s a inceput din mai multe capete

D-l Primar:Firma respectivd a fost in parteneriat cu inc[ 3 firme gi fiecare a avut cdte

o strad6.C analizarca este frcuti pe proiectul inilial plus extindere
D-l Badea:De cdnd va funcliona canalizarea?
D-l Viceprimar:Astdzi amdat contractul pe mail de energie electricd, 6 spa-uri, care

vor avea contor, relelele electrice sunt trase, ali trecut prin localitate qi a[ivdztrt acele

cutii pentru contoare.Distribu{ie Oltenia a fbcut avintl tehnic de racordare

D-l Busuioc:Si scrieli pe acele cutii.Eu am trecut gi nu le am vdzut
D-l Primar:Suntem obligali sd o ddm cdt mai repede in func{iune, sd facem procesul

verbal de receplie a lucrdrii la proiectul inilial
D-l Badea:Pdnd la toamnd va funcliona?
D-l Viceprimar:Cu siguranld da
D-l Badea:Va exista o tax[ de branqare?

D-l Viceprimar:Da
D-l Badea:$i cdnd o stabilim?
D-l Viceprimar:Taxa o vom stabili cdnd vom avea procesul verbal de recep{ie fina16

gi vom fi instruili cum se vor face brangamentele.V am invitat qi nu a!i vrut niciodatd

sE venili sb vedeli stalia de epurare
D-lPan[:Ast[zi sunt liber gi vreau s[ mergem.Am vizut in qedinla trecutd cd s a axat

foarte mult pe asfaltSri, laBratia,la Otelu.Dacdvd uitali in poienila asta de cdnd o



qtiu ,de mic de copil , tot pdm0nt este, oamenii Sqtia sunt aici la centru nu au 9i ei

dreptul, ali frcut asfalt pe toate ulicioarele?!
D-l Primar:Se ia in calcul canalizarea
D-l Busuioc:Am de dat nigte r[spunsuri pentru consilieri qi pentru d l primar.Deci

sunt dator cu cdteva clarificiri asupra d lui primar, d lui consilier Pduna Ioan qi d lui
care este bolnav.Acegti d ni mi au adus mie in qedinla ordinard mie qi familiei mele

mai multe acuze, faptul cd firma mea nu este pldtitoare de TVA .Aceastd firmd nu

are afaceri cu statul , vd rog sd chemali pe dna contabil sd mi spuneli qi mie dacd a

fbcut vreo facturS anul trecut gi acum 2 ani.Firma noastr[ se adreseazb oamenilor

mai nevoiagi cu posibilitSli mai reduse, am dat pe datorie, am aiutat oamenii care

sunt cu posibilitate mai pu!in6, am de incaSat bani de la riu platnici care au uitat cd

le am fbcut bine.SS mi spuneli gi mie un consilier de aici daci cunoaqte o persoand

care qi a frcut casl de la A la Z cumateriale de la firma noastrd.Domnule Pduna mi
ali adus acuzalii cu munca la negru, c[ aceastd firmd are angajati la negru, avem 8

angajali de 17 ani cu carte de muncd incd din prima zi ,se poate verifica.$i acum

trebuie sd vd aduc eu argumentele ce a fbcut familia Busuioc in ultimii ani pentru

comunitate.Vd spun de exemplu in anul 2020 firma a pldtit impozite in sumd de 650

milioane, salarii nete in jur de 930 milioane, in anul202l,720 milioane impozite,

870 milioane salrii, zilele trecute am dat 52 milioane taxe qi impozite la primdrie.Cu

ce a impiedicat familia asta bunul mers al activitdlii primdriei, fiindcd ne cerem

dreptul, vi se pare cd am asfalt la poart6, am canalizare, in schimb ce face, ne

streseazd Proca Andrei sus{inutul d lui primar
D-l Primar:Eu v am inrebat ceva , dvs a{i rispuns altceva
D-l Busuioc:Ce a{i intrebat?
D-l Primar:Mai citili o dati
D-l Busuioc:De ce nu sunt pldtitor de TVA?
D-l Primar:Da, asta v am intrebat, ce ali rdspuns,

vdnzarepe an?
D-l Busuioc:Egti cumva contabil?

pldtitor de TVA te face la ce

D-l Primar:Eu qtiu 1a ce sumS.Eu nu v am intrebat dacd

statul.Puteali s5 fili pldtitor de TVA de foarte mult timp!
D-l Busuioc:Dacd ai o cifrd de afaceri mare

aveli contracte cu

D-l Primar:Nu , dacd ai o cifrd de afaceri rezonabild, ali avut o mult mai mare in
realitate decdt ali pus o pe hdrtie
D-l Busuioc:De unde argumentele astea?

D-l Primar:Vb spun sigur de la oamenii dvs care vd aduc marfd, cdtdmarf6 cumpira{i
la negru qi cdtd cu facturi
D-l Busuioc:Sunt minciuni
D-l Primar:intrebdm jumdtate din comund s[ vedem la c6!i dali bon fiscal
D-l Busuioc:Eqti obligat sd ceri bon fiscal, citeqte legea



D-l Primar:Eqti obligat sd dai
D-na Glont Maria(inv.itat):Toat6 primdria gtie, tot consiliul gtie durerea care o avem

noi din ulila Stdmbului.Din cauza bazinului de ap[ din fundul grddinii mi a distrus

toate grddinile, ne a distrus casele, ne a distrus tot.Vrem sd qtim qi noi cdnd o sd vind

timpul s[ rezolva{i aceast6 problemi cu bazinul.Degeaba spune !i dvs cd nu e de vinS

bazinul, nu e adevdrat.Trebuie aduqi nigte specialigti , de 10 ani ne chinuim.
D-na Argeqeanu Cristina(invitat):Pdnd sd punl panoul solar la noi in gr[dind
mergeam in cizme de cauciuc
D-l Primar:$i acum de cdnd a pus panoul solar mai sunt probleme?

D-na Argeqeanu Cristina(invitat):Nu mai este aga vizibil dar cdnd este iarnd qi e nor

cdte o sdptdmdnd curge, panoul solar nu faoe fa\d, i am spus d lui vice
D-na Glont Maria(invitat):saptdmdna trecutd}} de pruni, de meri , i am tdiat pe toli
pentru cd toli s au uscat
D-na Argeqeanu Cristina(invitat):Sd venili sd vedeli ce mucegai avem in case, in
toate camerele.E spart bazinul pe fund
D-l Primar:Noi am intrat de 3 ori in el, nu este spart.Cdt aveti dvs distan{d de la dvs

pdnS labazin
D-na Glont Maria(invitat) : 5 00-700m
D-l Primar:Pdn^6 la dvs in celelalte gradini de ce nu existd ap[.Am trecut prin ele ,

nu este ud
D-l Viceprimar:Am fost de nenumdrate rdnduri acolo.Am gdsit varianta qi am pus

acel panou solar cu robinet electric.Singura varianti este s[, sdplm in grddind la

doamna Glon! , exact in fundul gridinii sd bdg[m un dren

D-na Glont Maria(invitat):De 20 de ani, toli pomii din gr6dind mi s au uscat

D-l Viceprimar:Terenul line apd

D-l Busuioc:Explicalila fala locului se poate sau nu se poate?

D-l Viceprimar:Ludm acceptul de la proprietari s5 ne dea acceptul sd ,s[pdm
D-l Busuioc:Se poate face de mdine, de luni sau nu?

D-l Pan6:E o solulie de moment ,drenajul dar problema este cum am vorbit mai

devreme, oamenii'6qtia vor prelua o societate
D-l Primar:Dvs qtili sigur cdbazinul este spart?

D-lPan6:Nu qtiu.Dvs spuneali mai devreme c[ se duc foarte mul1i bani in frnanlarca

pentru ap6, fiindcd2,5lei nu este prelul real al metrului cub de ap[ gi faptul cd acolo

se pierde foarte multd ap6.

D-l Primar:Eu am mers la fa\d locului de multe ori gi cu exper{ii.Bazinul std plin gi

cdte 2 zile
D-l Viceprimar:Cea mai rapidd gi eficientd solulie asta este cu drenul
D-na Glont Maria(invitat):S[ ne ave]i $i pe noi in vedere cu asfaltarea pe ulip
Strdmbu



D-na Schioapa(invitat): 3 probleme.D-le primar vd rog frumos sd imi spuneli qi mie

unde este agresiunea,.cd a{i sunat la ll2 cdvd agresez, unde este agresiunea.Se qi

vedea cdnd stdteali in ugi qi ali spus c[ sunali la ll2 cd vd agresez, unde este

agresiunea,d le primar.A{i spus cdvdretrage{i pldngerea de ce nu v ali retras o?

D-l Primar:A II a intrebare
D-na Schioapa(invitat):Nu , de ce nu ali retras o , pentru cd trebuia sd pl[tiJi o
amendi pentru cd a fost apel fals la t12
D-l Primar:Asta era a II a intrebare
D-na Schioapa(invitat):Apa unde e apa la mine?Aici se vorbeqte de canalizare qi eu

nu am nici lumind.Cdnd este gata lumina?V6 rog si rispundeli qi in scris la
prefecturd cdnd se va rezolva cu lumina I

D-l Primar:Deci sunt toate 3 intrebiri, nu?

D-na Schioapa(invitat):Da, 1 unde este agresiunea, 2 lumina si vd fie rugine cd mi

ali lasat copiii ftri lumind gi 3 de ce v[ plimbali in timpul serviciului qi in timpul
liber cu maqina primiriei, stali aici gi rdspundeti ,9i d I vice la fel
D-l Primar:Nu se plimb[ nimeni cu magina primdriei, doar in interes de serviciu

D-na Schioapa(invitat):Dupd ora 17 , dupd ora 18

D-l Primar:Da si dupd oraIT gi dupd ora 18 perazacomunei Berevoeqti avem 10200

hectare in administare
D-na Schioapa(invitat):Spuneli d le vice in timpul serviciului de ce v6 plimba{i la
autobazdcu d I primar
D-l Viceprimar:$tii de ce am fost acolo?

D-na Schioapa(invitat):Pentru cd trecuse o maginS cu nisip?!
D-l Viceprimar:Am fost acolo sd v[d ce e cu acea maqind de nisip
D-na Schioapa(invitat):$i ieri a venit cu magina primdriei qi s a uitat la cai, cum

potcovegte Mihai caii, era tot in interesul serviciului?
D-l Viceprimar:Cine?
D-na S chioapa(invitat) :D-l primar
D-l Viceprimar:Nu mI intreba pe mine.Ca rdspuns la energia electricd, nu pot sd vd

spun decdt atdt, aqtept[m.
D-na Schioapa(invitat):V6 rog sd dali la d nii consilieri actele care aratd c5 se va face

D-l Viceprimar:Am prezentat Consiliului Local autoriza\ia) am prezentat c6t am

cofinanlat noi cu aprobarea d0nqilor am cofinanlat acel obiectiv de investilie.
D-na Schioapa(invitat):$i r6spunsul Ssta de ce nu il dali la prefecturS?Am fost la
prefecturS qi mi au spus c[ nu a\i dat un rdspuns concret
D-l Viceprimar:Nu qtiu, nu am semnat eu acel r6spuns

D-na Schioapa(invitat):O s[ vind inapoi.D na Leca cd a[i fost dvs in ziua respectivd

gi ali fost martor acolo, a\i vdnrt dvs cd I am bdtut pe d I primar, atl vdzut dvs cd i
am adresat injurii d lui primar?$tili ce inseamn[ sd stai cu copilul frrd lumin6, qtili



d na Andra?Atunci de ce vd duceli qi puneli m[rturie impotriva mea, ceea ce nu e

adevdrat? !

D-l Busuioc:Nu se gtie dacda depus, ddnsaprobabil a spus ceavdzul nu cred cd

minte
D-na Schioapa(invitat):Spune{i doamnd ce ali spus acolo?

D-na Leca:Nu imi place tonul dvs gi nu sunt obligat[ sd rdspund , ce am declarat

D-na Schioapa(invitat):De ce nu vreti sd rispunde{i cd sunte\i fata procurorului qi

aveli toate la indemdnd
D-l Busuioc:Ali intrebat o , dOnsa dacl vrea rdspunde dacd nu, nu rdspunde

D-na Schioapa(invitat):Apa cdnd se aduce gi la mine d le vice, drumul cdnd se va

face cd dac6 ploui e vai gi amar de el '
D-l Viceprimar:Am dus maqini de piatr[ pe drumul acela

D-na Schioapa(invitat):Sd venili s[ vedeli cum s a fbcut dlncauza la maginile cu

lemne.Vreau qi eu canalizare
D-l Viceprimar:Canalizarea a fost luatd in calcul
D-l Busuioc:Am inleles c5 nu are aPd?

D-l Viceprimar:Am vorbit cu d-l Laurentiu Bddescu qi cu acceptul ddnsului, mi a dat

un buldo intr o zi qi am sdpat la d na Lavra, de la Mihai cu acceptul lui
D-na Schioapa(lnvitat):$i acum de ce se opregte presiunea la apd

D-l Viceprimar:I am pus apometru, s a spart apometrul , i am l6sat f6ri apometru

D-na Schioapa(invitat):$i acum am apometru
D-l Viceprimar:fi am dat atunci apometru
D-na Schioapa(invitat) :Am cumpdrat apometru
D-l Viceprimar:Acum, atunci !i am dat un apometru
D-na Schioapa(invitat):Nu mi ali dat
D-l Viceprimar:Cdt a funclionat atunci apometrul?
D-na Schioapa(invitat):V am spus cd are geamul spart

'+- D-l Viceprimar:Ji a luat cineva bani pe ap6?

D-na Schioapa(invitat):De ce s[ mi luali banii pe ap6 cdnd m ali l6sat a1,3;|ia am ftrd
apa
D-l Viceprimar:Dacd i aq fi incheiat contract de furnizare apei d nei Laura, era

obligati conform legii s6 pldteascd ap6, am zis cd e necdjitd gi sE o ajutdm
D-na Schioapa(invitat):Eu recunosc , am furat apd

D-l Viceprimar:A fost cu acordul nostru .I am fbcut contract de ap6.

D-l Badea:D le vice nu am inleles , dvs nu ali incheiat contract cu d0nsa de ap6?

D-l Viceprimar:Da, reclamali m[ dac6 vreli , nu avea bani de unde pl[ti
D-l Badea:Dacd nu avea contract in ce bazdputeali sd i cereli bani?

D-l Viceprimar:Nu i a cerut nimeni bani
D-l Badea:Pe unde ali dus conducta de apd pe la Mihai Proca , nu?



D-l Viceprimar:Aceast6 conductd trece prin proprietate privatd qi nu este obligat
nimeni sE i dea ap6.

D-l Badea:Ba da,sunte{i dvs ca stat sunteli obliga}i si vd duceii cu canalizarea qi apa

la dAnsa acolo
D-l Viceprimar:Trebuia sd facem proiect extindere releain zona autobazd

D-l Badea:Da.Unde s a dus nisipul?
D-l Viceprimar:La Gigel Dilirici.Voiam sd vdd unde se duce

D-na Schioapa(invitat):$i ali stat 20 deminute laautobazS, nu?V ali plimbat.Mai am

o problemd, are voie sd foloseasc[ maqina de serviciu tot timpul?
D-l Viceprimar:Da, pot s[ mi duc la Bucureqti, la Piteqti
D-l Badea:De ce trebuia sI v[ duceti dvS cu primarul cu maqina comunei dupd

magina aceea de nisip, eu aici nu inleleg, era ceva suspect?$tia1i cd Dilirici are

proprietate acolo, de ce trebuia sd urmirili dvs maqina aceea de nisip, care au fost
motivele care v au determinat s5 plecali de aici sd urmirili maqina de nisip?

D-l Viceprimar:A luat nisip din Valea Satului
D-l Badea:Ali chemat polilia?Dvs ali constatat ci maqina aceea a fEcut o infractiune

, cd a luat nisip din Valea Satului.
D-l Viceprimar:Nu am constatat, m am dus sd vdd unde se duce nisipul qi de unde e

nisipul
D-l Badea:Deci nu 1a luat din Valea Satului?
D-l Viceprimar:Nu
D-l Badea:A, vi s a p[rut dvs suspect?

D-l Viceprimar:Da
D-l Badea:Dvs gi primarului qi de aia v ali dus acolo?D-le vice vd bateli joc de

noi?A{i plecat cu magina comunei sdurmdri{i o maqin[ de nisip oziuainamiazamare
care se ducea la o proprietate privatd.Pe cine minli1i?Dvs plecali de la serviciu in
timpul zilei sd urmdrili o magind cu nisip care mergea la o proprietate privatd.Spuneli

cd a\ibdgat foarte mul1i bani in pietruirea acelui drum.Ce maqini trec cu lemne ,de
acolo?
D-l Viceprimar:Acolo existd sediul unei firme, are depozit
D-l Badea:A cui, am intrebat de atdteaori a cui este firma, de ce nu da{i explica}ii a

cui este firma
D-l Pislaru:Ce treabd ave{i dvs, sunteli polilist, investigator?
D-l Badea:Tu nu avzi cd, se fac investilii de miliarde pe drumul 515 gi nu qtim cui.

D-l Viceprimar:Care miliarde, ce vorbili?
D-l Badea:Pdi c6t ali zis cd a costat , ali spus cd ali fbcut foarte multe investilii pe

drumul Sla.Drumul se stricd din cauzamaginilor cu lemne qi pe noi nu ne intereseazd

cd se cheltuie bani din bugetul local pentru intrelinerea acelui drum
D- I Viceprimar : Sunt ni gte di sculii provocatoare



D-l Badea:Deci, plecali de la servicu pe banii comunei, pe combustibilul comunei,

da, sd urmdrili o^magind
D-l Viceprimar:in primul rdnd dacd merg cu maqina primdriei qi sunt in localitate

md duc pentru anumite probleme
D-l Badea:Ddnsa v a intrebat ca cetdlean ce ali cdutat cu magina comunei acolo la

autobazdqi dvs ali spus cd aliurmdrit o maqind cu nisip ce mergea spre proprietatea

lui Gicu Dilirici.Ce a fost suspect in treaba asta?Dvs nu qti{i a cui este firma de

acolo?Deci urmdrili maginile de nisip care merg la Gicu Dilirici dar nu urmdrili ce

magini se duc la firmb.
D-l Viceprimar:Noi trebuia sd ducem balast in anumite zone pentru balastrare drum

D-l Badea:Printre care gi autobazd, de ce ld autobazd?

D-l Viceprimar:Nu la autobaz[, pe drum
D-l Badea:Ddnsa vorbeqte cd v ati dus cu maqina la autobazd

D-l Viceprimar:Am intors acolo
D-na Schioapa(invitat):Afi stat 20 de miunte
D-l Viceprimar:Nu inteleg care e problema?!
D-na Schioapa(invitat):De ce s[ stali in timpul serviciuluila autobazd?

D-l Viceprimar:Sunt la interogatoriu, d le profesor?

D-l Badea:Orice cetdlean are dreptul s5 pun6 intreb[ri ce face primarul ,ce

viceprimarul cu combustibilul sau cu maqina comunei.

D-l Viceprimar:Eu am mers foarte mult cu maqina personald, cam peste tot
D-l Badea:Nu e problema noastr6.Dvs trebuie sd fili responsabil sd dali intotdeauna

explica{ii.Noi vorbim de gestionarea banilor publici.Min{iti .Mergeli cu maqina

primdriei unde aveli interese particulare.
D-l Pislaru:Propun consilierilor PSD gi PRO Romania sd facem un proiect de

hotdrdre , pentru a se scrie in procesul verbal ce este esenlial , in sintezd nu atdtea

disculii inutile.
D-na Schioapa(invitat):Dac[ se varezohacu lumina de ce nu dali rdspunsul scris la

prefectur[ qi actele doveditoare, pentru cd eu am fost la prefectur[ qi mi s a spus cd

nu ali dat acte necesare sd aritali c[ se va face.

D-na Leca:Au fost transmise toate documentele .

Nemaifiind disculii in qedin{a de astdzi, preEedintele de Eedinta declard

incheie in jurul orei 1610.

face

s-a incheiat prezentul proces verbal. ,t";z'fi;6''

s

inchise lucrdrile acesteia.

/ 't'


